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Ing. Telepovský: 

Otázka sa týka, už som to tu myslím prednášal, ale do dnešného dňa to poriešene nebolo, to 

nešťastné zvonenie, pohrebné zvonenie na cintoríne v Milhostove. Myslím si, že to je veľmi, 

veľmi malý technický problém pri dnešných cenových reláciách. Údajne je tam problém, že je 

tá používaná technika nemá USB vstup a nie je možné použiť nahrávku z USB kľúča. Myslím 

si, že zakúpenie úplne jednoduchého nejakého zariadenia na prehrávanie zvukových 

záznamov z USB kľúča by nebol problém. Pán primátor, ak by sa dalo, toto urýchliť. Mali 

sme pohreby, bez pohrebného zvonenia, bolo to nedôstojné.   

 

PhDr. Čižmár: 

Čo sa týka zvonenia zvonov, požiadam pána prednostu, aby tento problém  bol vyriešený, čo 

najskôr technickým spôsobom, ktorý úplne zjednoduší prácu toho, kto je za to zodpovedný.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Určené: prednosta MsÚ 
 

 

 

 

 

 


